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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető miniszter 

Az interpelláció címe: "Honnan kapták meg a gyermekeim adatait?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Néhány nappal ezelőtt az ikerlányaim személyre szólóan címzett levelet kaptak, amelyben arról 
kérdezték őket, hogy kívánnak-e egy ikerregiszterhez csatlakozni, amelyet a Semmelweis Egyetem 
kezelésében kívánnak megalkotni. A kezdeményezés lényege, hogy felderítsék az ikrek egészségi 
állapota közötti összefüggéseket, amellyel javítani tudják a témába született orvostudományi 
kutatások minőségét és végeredményben az egészségügyi szolgáltatásokat is.

Bár a cél mindenképpen támogatható, azonban egy hatalmas probléma van az adatbázissal 
kapcsolatban. Senki nem tudott eddig nekem felvilágosítást adni arról, hogy miként került a 
gyermekeim adata a Csepeli Járási Hivatalhoz és arról, hogy honnan tudták, hogy ők ikrek, mikor 
semmilyen hivatalos adatbázisban nincs ez feltüntetve. Az ezzel kapcsolatos kérdéseimre sem a 
Csepeli Járási Hivatal, sem a Fővárosi Kormányhivatal, sem a Hajdú-Bihar megyei Kormányhivatal
nem tudott választ adni.

Teljesen érthetetlen tehát, hogy honnan kerültek ezek az adatok elő, ki, milyen forrásból és hogyan 
kezelte azokat. Ráadásul felhívnám tisztelt Miniszter Úr figyelmét arra, hogy a mesterséges 
megtermékenyítéssel kapcsolatos eljárások során, az eljárások jellegére tekintettel, rendkívül 
gyakori az ikerterhesség. Ezekből az adatokból tehát jó eséllyel lehet különleges, egészségügyi 
adatokra is következtetni, amelyek kezelése egyébként is szigorúbb feltételekhez kötött, mint más 
adatoké.

Fentiekre tekintettel kérdezem Miniszter Urat:

1) Honnan kapta meg Csepeli Járási Hivatal a gyermekeim személyes adatait?



2) Hogyan fordulható elő, hogy senki nem tud nekem tájékoztatást adni arról, hogy ki, milyen jogon
kezeli a gyermekeim személyes adatait és az hogyan került hozzájuk?

3) Hogyan fordulhat elő, hogy Magyarországon nem tudják, hogy kik listázzák a gyermekeinket?
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